
Ecig er for mig det bedste hjælpemiddel til at stoppe med cigaretter. Ecig og nickotin væsker har 

hjulpet mig nogle gange, men er desværre faldet i et par gange, men det skal nok lykkes en dag og 

så vil i fratage mig og mange andre voksne mennesker valget om måden det skal gøres på. Jeg er 52 

år gammel og kan godt selv tage et valg. Men det er i lige så stor grad, at jeg er ved at være så træt 

af Den danske regerings politik . I tror jo efter hånden at danskerne er en stor flok børn, der skal 

have smidt den ene regel efter den anden i hovedet.Forbruger eller Forhandler. Fair nok at nikotin 

væske skal være med børne sikring. Fair nok ingen salg til personer under 18 år. Men så stopper i 

altså også. Vi er voksne mennesker, der selv kan tænke og tage et valg. Er dette i bund og grund, et 

spørgsmål om hvad den Danske stat kan tjene penge på ?  
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